

NOTICE IS HEREBY GIVEN OF A SPECIAL MEETING OF COUNCIL TO BE HELD AT 5801 CAVENDISH BOULEVARD, CÔTE SAINT-LUC ON MONDAY, JUNE 20, 2011 AT 8:00 P.M.

AGENDA

1. Question Period
2. Appointment of Derek Hnatick of Assistant City Treasurer
3. Appointment of Signing Officers for the Municipality
4. Appointment of authorized Representatives for Clicséquor and authorization to sign documents required for its registration
5. Settlement of litigation with Bell Canada, Dessau and Canbec
6. Installation of water line – Kirwan Park
7. Adoption of Canteen Lease Agreement – Samuel Moskovitch Arena
8. Parks and Recreation – Purchase of a Wibit for outdoor municipal pool
9. Adjournment of the meeting

M^e Jonathan Shecter, LL.B.
City Clerk

VEUILLEZ PRENDRE AVIS QU'UNE ASSEMBLÉE SPÉCIALE DU CONSEIL SERA TENUE AU 5801 BOULEVARD CAVENDISH, CÔTE SAINT-LUC, LE LUNDI 20 JUIN 2011 À 20H

ORDRE DU JOUR

1. Période de questions
2. Nomination de Derek Hnatick comme trésorier adjoint
3. Nomination des titres de signataires autorisés pour la municipalité
4. Désignation des représentants autorisés pour Clicséquor et autorisation pour signer les documents requis pour son inscription.
5. Règlement d'un litige avec Bell Canada, Dessau et Canbec
6. Installation d'une ligne d'eau – Parc Kirwan
7. Adoption d'un bail de cantine – Aréna Samuel Moskovitch
8. Parcs et Loisirs – achat d'un "Wibit" pour la piscine municipale extérieure
9. Ajournement de la séance

M^e Jonathan Shecter, LL.B.
Greffier